
                 
Aan de Griffier van Provinciale Staten van Zeeland 
Provinciehuis 
Abdij 6 
4331 BK MIDDELBURG 
 
Middelburg, 31.03.2022 
 
 
Geachte mevrouw de Griffier, 
 
 
Betreft schriftelijke vragen ex art. 44 van het RvO Provinciale Staten (PS) van Zeeland jo. art. 
151 lid 1 PW van de Statenleden WALRAVENS en BOS, Forum voor Democratie (FVD) en 
KOEVOETS van de Fractie Koevoets over of het niet verstandig is de voedselproductie weer 
centraal te stellen binnen het landbouwbeleid.  
 
Hierbij verzoeken wij u onze vragen ter kennis te brengen van het College van Gedeputeerde 
Staten (GS) van de Provincie Zeeland. Wij vragen om de schriftelijke beantwoording van onze 
vragen. 
 
 
Toelichting: er verschijnen steeds meer berichten dat vanwege de situatie in de Oekraïne er 
gevreesd moet worden voor voedseltekorten en hogere prijzen voor voedsel. Of die tekorten zich 
nu effectief voordoen, slechts voorgewend worden of bewust worden gecreëerd, daar laten wij ons 
thans niet verder over uit en vragen wij Gedeputeerde Staten ook niet om. Wel willen wij weten of 
deze ontwikkelingen gevolgen (zouden dienen te) hebben voor de “landbouwtransitie” en het 
uitkopen van boeren vanwege het “stikstofprobleem”.     
 
Vragen: 
 

1. Hebben GS kennis genomen van berichten (zoals bijvoorbeeld 1, 2, 3, 4) dat er 
voedseltekorten dreigen dan wel tenminste forse prijsverhogingen voor voedsel (vanwege 
de situatie in de Oekraïne)? 

2. Hebben GS kennis genomen van het gegeven dat de staatspresident van de Franse 
Republiek zich heeft uitgesproken om de voedselzekerheid te verbeteren door de 
afhankelijkheid van geïmporteerde landbouwproducten af te bouwen, en dat hij in dat kader 
voorstelt voedselproductie boven ecologische doelstellingen te plaatsen? 5 

3. Zijn GS van mening dat voornoemde ontwikkelingen ook gevolgen dienen te hebben voor 
de “landbouwtransitie” en de aanpak van het “stikstofprobleem”? Met andere woorden, dat 
in Nederland en in Zeeland in he bijzonder de boeren weer gewoon kunnen gaan boeren. 
Zo neen, waarom niet? 

4. Ontvangen de Staten van Zeeland, binnen afzienbare termijn, voorstellen vanuit GS waarin 
zij aankoersen om de voedselproductie prioritair te maken in het provinciaal beleid op het 
gebied van economie, platteland en landbouw? Zo neen, waarom niet?  

 
 
In afwachting van de beantwoording, verblijven wij, 
met de meeste hoogachting, 
namens de Statenfracties van het Forum voor Democratie en Koevoets, 
 
WALRAVENS Fred; 
BOS Martin; 
KOEVOETS Robert. 

 

 
1 https://www.rtlnieuws.nl/nieuws/buitenland/artikel/5298163/honger-oorlog-oekraine-graan-tarwe-duurder-hongersnood  
2 https://www.trouw.nl/economie/oorlog-in-oekraine-raakt-wereldwijde-voedselvoorziening-conflict-en-honger-gaan-hand-in-
hand~b17a92b69/  
3 https://www.nieuweoogst.nl/nieuws/2022/03/05/oekraine-laat-europa-nadenken-over-voedsel  
4 https://www.boerderij.nl/vrees-voor-voedseltekorten-door-oorlog-neemt-toe  
5 https://vilt.be/nl/nieuws/macron-wil-farm-to-fork-aanpassen-europese-commissie-is-verdeeld  
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